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Dětství 

Alfréd Dytrt se narodil 13.5.1956 v Ústí nad Labem. Vyrůstal ve smíšené rodině, 
v Řehlovicích, kde trvale žije celý život. Jeho matka měla potíže kvůli jejímu německému 
původu. Vystudoval 1. stupeň na základní škole v Řehlovicích, 2. stupeň na základní škole v 
Trmicích. Odmaturoval na Gymnáziu Jateční roku 1975. Po dostudování gymnázia šel se 
spolužáky na fakultu stavební ČVUT, obor pozemní stavitelství, ač se mu zprvu nechtělo, 
jelikož si nebyl jistý, kam svá studia směrovat. 
 
Po roce 1985 

Dlouho u stavitelství nezůstal, již roku 1986 začal učit na Gymnáziu Jateční. Byl v týmu 
Koordinačního centra, objížděl celé Severní Čechy. Následkem neměl žádný čas na svou choť 
a svou čerstvě narozenou dceru. 
 
Ředitelem 

Po neoprávněné kritice ze strany komunistických kolegů se v roce 1990 přihlásil na 
konkurz na ředitele, který vyhrál. Podle pana ředitele to ovšem zase taková výhra nebyla. 
Problémů bylo nad hlavu a škola byla ve špatném stavu, jak technicky tak i finančně. Alfréd 
Dytrt se ale nevzdal, i když to nebylo jednoduché a často se setkával s nepochopením, 
zasloužil se o dostavbu a renovaci budovy gymnázia, v čemž mu jeho zkušenost se 
stavebnictvím pomohla. Aktivně působil v Asociaci ředitelů gymnázií, kterou zakládal a které 
několik let předsedal.  

Původně počítal s tím, že zůstane ředitelem jen pár let. Nakonec byl ve funkci 32 let.  
 
V politice 

Po revoluci byl jedním z hlavních organizátorů a koordinátorů Občanského fóra v Ústí 
nad Labem a posléze i krajským odborníkem pro oblast školství pro Severočeský kraj.  

V komunálních volbách poprvé kandidoval v roce 1990 a byl zvolen radním obce 
Řehlovice. Od roku 1998 do roku 2018 působil v obci jako místostarosta. V krajských volbách 
2016 kandidoval jako nestraník za TOP 09, zvolen ale nebyl. Nepostoupil ani ve volbách do 
Senátu roku 2022.  Dnes politiku nepovažuje za podstatnou část svého života. 
 
Současnost 
V roce 2022 odešel z funkce ředitele. Nyní je v důchodu. Rád fotí a věnuje se cyklistice. 


